
Protokół nr 27/2013
z posiedzenia Komisji ds. Ochrony Środowiska

Rady Miasta Luboń
z 09.01.2013 roku

Obecność zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokółu.

Posiedzenie które odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miasta rozpoczęto o godz. 17.00.

Porządek posiedzenia:

1. Pismo Gimnazjum nr 1 dotyczące Miejskiego Konkursu Ekologicznego.
2. Zmiana ceny za przyjęcie odpadów przez firmę SELEKT.
3. Wolne głosy i wnioski.
4. Przyjęcie protokołu nr 26 z posiedzenia Komisji.

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego porządku obrad.

Przewodniczący Komisji stwierdził prawomocność jej posiedzenia i zdolność do formułowania 
przez nią wniosków i wydawania opinii.

Przebieg posiedzenia :

Ad. 1

Na posiedzeniu, w którym wziął również udział Przewodniczący Rady Miasta – Marek 
Samulczyk, komisja zapoznała się z prośbą Gimnazjum nr 1 oraz Stowarzyszenia Ekologicznego 
„Luboń dla środowiska”, dotyczącą przyznania funduszy (1500 zł) na organizację Miejskiego 
Konkursu Ekologicznego dla uczniów lubońskich szkół podstawowych i gimnazjów pod hasłem 
„Wodny świat Ziemi”. Następnie w formie głosowania komisja prośbę, o której mowa 
jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie.
Wynik głosowania:
za – 9 osób.

Ad. 2 

W związku z podwyższeniem od 1 stycznia tego roku opłat za przyjęcie odpadów przez 
regionalną instalację prowadzoną przez firmę SELEKT jako mieszkańcy Lubonia i zarazem radni 
– członkowie Komisji Ochrony Środowiska dyskutowaliśmy nad wystąpieniem z pismem do 
przewodniczącej Zarządu tej firmy z prośbą o szczegółowe wyjaśnienie przyczyn oraz 
procedury, która doprowadziła do akceptacji przez Związek Międzygminny CZO SELEKT 
drastycznego wzrostu ceny za przyjęcie odpadów przez regionalną instalację w Piotrowie 
Pierwszym. Następnie w formie głosowania komisja wystąpienie z takim pismem jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie.
Wynik głosowania:
za – 9 osób



Ad. 3

W ramach wolnych głosów i wniosków komisja dyskutowała na temat lokalizacji nowych 
placów zabaw na terenie naszego miasta.

Ad. 4
Członkowie komisji przyjęli protokół nr 26/2012 z posiedzenia komisji w dniu z 13.12.2012r.
W głosowaniu wzięło udział dziewięcioro radnych 
Nieobecni: 0

Wynik głosowania: 
za przyjęciem protokółu – 9 radnych
przeciw – 0 radnych
wstrzymał się od głosu – 0 radnych

Posiedzenie zakończono o godz. 18.00.

Sekretarz                                                                                                       Przewodniczący 
Paweł Wolniewicz                                                                                        Rafał Mania

Załączniki:
 – (1) – Lista obecności
 – (2) – Pismo Gimnazjum nr 1
 – (3) – pismo do Przewodniczącej Zarządu Związku Międzygminnego CZO SELEKT


